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PROTOKOLL 
 

Fört vid  Höstårsmöte för 
 

            Motala Bridgeallians 
 

                 Tisdagen den 7 november kl 1800 i bridgelokalen vid Medevivägen 
 
 
§ 1.  Sekreterare Göran Klaesson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2.  Fråga om mötets behöriga utlysande. 

 Annonsering på klubbens anslagstavla, mail till medlemmar, sedan har det      
 påannonserats vid varje tävlingstillfälle sista månaden.    

     
§ 3.  Förslag på dagordning. 
  Mötet godkände befintlig dagordning. 
 
§ 4.  Val av mötesordförande. 
  Börje Allard valdes. 
 
§ 5.  Val av mötessekreterare. 
  Göran Klaesson valdes. 
 
§ 6.  Val av 2 stycken justeringsmän tillika rösträknare. 
  Renèe Frangeur och Bodil Samuelsson valdes. 
 
§ 7.  Val av ordförande på 1 år. 
  Arne Friberg valdes. 
 
§ 8.  Val av 3 stycken styrelseledamöter om 2 år. 
  Birgitta Wiren, Erik Norrbrink och Nils Westling valdes. 

 
§ 9.  Val av 1 stycken styrelseledamot om 1 år (fyllnadsval). 
  Roland Chorell valdes.    

 
§ 10. Val av 2 stycken styrelsesuppleanter om 1 år. 
  Margareta Resjö och Marie-Louise Örnell valdes. 
 
§ 11. Val av 2 stycken revisorer om 1 år. 
  Yvonne Eld och Inger Strindler valdes. 
 
§ 12. Val av 1 stycken revisorsuppleant om 1 år. 
  Elisabeth Nord valdes. 
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§ 13. Ekonomisk information. 

Kassören redogjorde för Bridgealliansens ekonomi, enda hotet mot föreningen är    
att tillströmningen av nya medlemmar har stagnerat, tyvärr har många medlemmar 
gått bort under året. Det som vi startat ”Prat o Tjat” är något som vi hoppas ska slå 
väl ut och bära ”frukt”.  

 
§ 14. Vårpokalen vara eller inte. 

Mötet röstade för nedläggning av Vårpokalen, i stället ska vi försöka få en 
tvådagastävling sponsrad av ICA MAXI. 

 
§ 15. Motalaserien (4-manna) 

Thomas informerade hur det blir med en enkelserie med alla lag, det visade sig att 
det blev ytterliggare 1 speldag. Mötet menade att tävlingskommittèn skulle titta 
över om en ändring är möjlig.  

 
§ 16. Övriga frågor. 
   Städning. 

Börje informerade att nu är det så många som ställer upp så turordningen är var   
åttonde vecka, blir vi flera som ställer upp blir det ännu glesare mellan 
städdagarna. 

 
§ 16. Mötets avslutning. 
  Ordföranden tackade för förtroendet och avslutade mötet. 
 

 
Motala   2015-11-05 
 
 
 
 
Börje Allard    Göran Klaesson 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
   Bodil Samuelsson   Renèe Frangeur 
   Justeringman    JusteringsmanP 

       
                   
  
  

 


